

房新文总领事致信祝贺塔省华人联谊会成立55周年

中国驻墨尔本总领事馆 2024年08月09日 12:09

8月5日，庆祝塔省华人联谊会成立55周年晚会在塔斯马尼亚州州督府成功举办。房新文总领事向庆典致发贺信，塔州州督芭芭拉·贝克及其丈夫唐·查默斯教授、霍巴特市市长安娜·雷诺兹、澳大利亚外交贸易部驻塔州办主任露丝·贝尔德、塔省华人联谊会会长钟天娥、前会长陈源利、钟国兴及塔州政商学侨界代表近200人出席。

房总领事在贺信中向塔省华人联谊会成立55周年庆典致以热烈祝贺，对联谊会一直以来在服务塔州华人社区、维护华人权益、促进华社团结、弘扬中华文化、帮助华人融入当地、深化塔州与中国的交流合作等方面所作出的积极贡献表示高度赞赏，希望塔省华人联谊会继续在推动当地经济社会发展、弘扬中华优秀传统文化等方面发挥积极作用，为促进塔州与中国的友好合作作出新的贡献。



塔省华人联谊会（the Chinese Community Association of Tasmania，简称CCAT），成立于1969年，由居住在塔州的各领域华人组成，宗旨是团结和服务当地侨胞，维护华社权益，开展华文教育，组织文娱活动，帮助华裔移民和留学生，促进华社同其他族裔社区友好关系。



中华人民共和国驻墨尔本总领事馆

Consulate General of the People's Republic of China in Melbourne

Congratulatory Message

On the occasion of the 55th anniversary of the establishment of the Chinese Community Association of Tasmania (CCAT), I would like to extend, on behalf of the Consulate-General of the People's Republic of China in Melbourne, the warmest congratulations to all members of the association, and sincere greetings to the distinguished guests attending the reception.

Since its establishment, CCAT has been dedicated to serving the Chinese community in Tasmania, by vigorously safeguarding their rights and interests, fostering unity among the Chinese, and enthusiastically promoting Chinese language and culture. CCAT works tirelessly to help Chinese people integrate into the local community and contributes significantly to deepening exchanges and cooperation between Tasmania and China, which is highly recognized and appreciated by the government and various sectors in Tasmania.

I am convinced that the CCAT will continue to play a remarkable role in promoting Chinese language and culture and contribute more to the fruitful collaboration and exchanges between Tasmania and China. I wish CCAT greater success in its future endeavors.



Xinwen FANG
Consul General of the
People's Republic of China in Melbourne